
 

 
 
 
Till ansvarigt kommunalråd 
 
Sedan MTR Mälartåg tog över pendeltågstrafiken från Upptåget 2022 har rapporterna duggat 
tätt om försenade och inställda tåg, liksom om stora personalproblem. Fungerande 
pendeltågstrafik är viktig för kommunens invånare, arbetsgivare och utbildningsinstanser. Ett 
stort antal människor pendlar dagligen till Gävle och ungefär lika många pendlar ut från 
Gävle. Ett bekvämt sätt att resa som är både ekonomiskt och miljövänligt, så länge det 
fungerar. Men när problemen med avgångar och tider kvarstår väljer många istället att pendla 
med egen bil. Pendeltågstrafiken är inte Gävle Kommuns ansvar men har betydande 
konsekvenser för våra invånare.  
 
Min fråga är vad Gävle kommun gjort och kommer göra för att ta tillvara gävlebornas 
intressen i den här frågan? 
 
Fredrik Åberg-Jönsson (v) 
Ledamot kommunfullmäktige 
 
 
 


